

လေးများ နော့သော်လည်းကောင်း သူတပါး၏ ဂုဏ်သိက္ခာ ကျဆင်း စေသော အဖြစ်သို့လည်းကောင်း - အစရှိသဖြင့် ရုပ်ရှင် ဇာတ်လမ်း ထဲတွင် တင်ပြ တတ်သည်ကို ကျွန်ုပ် ငယ်စဉ်ကတည်းက ကြည့်ခဲ့ဖူးပါသည်။ ဥပမာ ရေခဲခဲချိန်၊ ထင်းခွေချိန်၊ သန်းတုတ်ချိန်များတွင် အတင်း ပြောတတ်ကြ ပါသည်။ အတင်း အပြောသန်သူကို မိန်းမပီသသူဟု ကောက်ချက်ချတတ်သလို အတင်းပြောခြင်း သည်လည်း မိန်းမများ၏ မွေးရာပါ ဗီဇသဘောပင် ဖြစ်နေပြန်ပါ သည်။

ကဗျာဆရာများသည်ပင်လျှင် အမျိုးသမီးများ၏ အတင်းပြောဟန် များကို ကာရံ ညီညီဖြင့် ရေးသားစပ်ဆိုတတ်ကြပါသည်။ မည်သို့ပင် ဖြစ်စေကာ မူ အမျိုးသမီးများ ပြောတတ်သည့် အတင်းပေါင်း မြောက်များစွာထဲမှ သတင်း ကောင်း အသွင်သို့ ကူးပြောင်းခဲ့သော ဖြစ်ရပ်မှန် ရာဇဝင်လေး တစ်ခုအား ဖတ်ရှုခံစား မိပြီး စာဖတ်သူများ မျှဝေခံစားနိုင်ရန် ရေးသားဝေမျှ လိုက်ရပါသည်။

အချိန်ကား လွန်ခဲ့သော နှစ်ပေါင်း ထောင်နှင့်ချီသော အချိန် နေ့က လေး တစ်နေ့တွင် ဖြစ်ပါသည်။ လူသားတို့၏ သမိုင်းရှင် ဖြစ်သော ယေရှု ခရစ်တော်၏ နောက်လိုက် တပည့်တော်များထဲတွင် မာဂဒလ မာရီ၊ သောဟန္တာ၊ ယာကုပ်၏ အမိဖြစ်သော မာရီနှင့် အခြားသော အမျိုးသမီးများလဲ ပါဝင်ခဲ့လေ သည်။ ထိုခေတ် ထိုအချိန်က အမျိုး သမီးများသည် ယခုခေတ်ကလို နေရာတ ကာ ပါဝင်ခွင့် မရသော အားနည်းသူများအဖြစ် သတ်မှတ်ခံ ရချိန် ဖြစ်ပါသည်။ သခင်နောက်လိုက် တပည့်တော် ယောက်ျားသားများကဲ့သို့ သခင်ခရစ်တော် အကြောင်း သ တင်း ကောင်းအား လှည့်လည် ဟောပြောခွင့် မရှိခဲ့သလို နတ်ဆိုးများကိုလဲ နှင်ထုတ် နိုင်သည့် အခွင့် အာဏာ မရှိခဲ့ ပါ။ သခင် ယေရှု၏ နောက်တော်သို့သာ တကောက်ကောက် လိုက်၍ ချက် ရေးပြုတ်ရေးနှင့် အခြားသော ဝေယျာဝစ္စလေး များကို သာ ပြုရန် နောက်တန်းကသာ အစေခံလျက် လိုက်ပါ လာကြပါသည်။



မိန်းမများပီပီ ချက်ပြုတ်ပြီးပါက သီချင်းလေး တအေးအေးနှင့် အတင်း တုတ် နေကြမည် ဖြစ်ပါသည်။ ဥပမာ စိတ်ဆတ်၍ လေလုံးထွားသော ရှင်ပေတရု အကြောင်းဆိုလျှင် အတင်း တုတ်ရန် ပို၍ ကောင်းပေလိမ့်မည်။ စပ်စပ် စုစုနှင့် တီးတိုးတီးတိုး အတင်း တုတ်တတ်သော ထိုအမျိုးသမီး တစ်လိုက်၏ သတ္တိကို တော့ ချီးကျူးရပါမည်။ လူသားတိုင်းအတွက် ကားတိုင်ထက်တွင် အသေခံသော သခင်နောက်သို့ အဆုံးတိုင်အောင် လိုက်သည်သာမက သခင် အလောင်းကို ရောမ အာဏာ ပိုင်များက မည်သို့ထားသည်၊ မည်သည့် နေရာတွင် ထားသည် ဆိုသည့် အချက်များကိုပင် စုံစမ်းထားပြီး ဖြစ်သည်။ မည်သည့်နည်းဖြင့် သခင် အလောင်း ကို အမွှေးနံ့သာလိမ်းကျံ ရမည်ဆိုသည်ကို ဆွေးနွေး တိုင်ပင်ထားပြီး ဖြစ်သော ကြောင့် အခွင့်သာလျှင် ပုပ်ပွနေမည့် သခင် အလောင်းအား ဆီမွှေးနှင့် လိမ်းကျံ ရန် အသင့်စောင့်ဆိုင်းနေကြလေသည်။ (လုကာ - ၂၃:၅၅)

ယခင်ယခင် အချိန်က သခင်ခရစ်တော်၏ အမျိုးသား ယောက်ျား ဘသား တပည့်တော်များသည် နတ်ဆိုး၊ ဝိညာဉ်ဆိုးများကို ရဲရဲရင့်ရင့် နှင်ထုတ် နိုင်ခဲ့ကြသော်လည်း သခင်ဘုရား အသေခံရချိန်တွင် အချင်းချင်းကွဲပြား၍ သွေးပျက် နေခဲ့ကြလေသည်။ ယော ၂:၁၉ ညီအစ်ကို ချစ်ခင်အောင် ယုဒ လူတို့ကိုကြောက်ရွံ့စွာ ဝမ်းမီးဖျားကိုဖိတ်ထားလျက် တပည့်တော်တို့သည် စည်းဝေးကြ သော စာရစ်သို့ - - - II

အမျိုးသားများ ခြေ မကိုင်မီ၊ လက် မကိုင်မီဘဲ ဘာလုပ်ရမှန်း မသိ ဖြစ်ကာ တွေဝေနေချိန်၊ နံနက်စောစော အချိန်တွင် မီးတိုင်များနှင့် လှုပ်လှုပ်ရွရွ တက်ကြွနေသူများမှာ အမျိုးသမီးများပင် ဖြစ်ပါသည်။ သခင်ဘုရား၏ အ လောင်းတော်ကို ဆီမွှေးနှင့် လှူးရန် ရောက်လာသောအချိန်တွင် အလားလမ်းနှင့် အပြန်လမ်း မတူဘဲ ပြောင်းလဲကြကုန်သည်။ အလာတုံးက ကုပ်ချောင်း ကုပ် ချောင်းနှင့် ရောမ စစ်သားများ မသိရန် တထိတ်ထိတ် လာခဲ့ကြသော်လဲ အပြန်လမ်းတွင် ရှင်ပြန် ထမြောက်တော်မူသော သခင်၏ ကိုယ်ခန္ဓာတော်ကို ပူး မြင်ခွင့် ရခဲ့သောကြောင့် အောင်ဟစ်ကြေငြာ မောင်းထုကြလေတော့ သည်။

ဟုတ်မှ ဟုတ်ပါမလား၊ စကားကို ချဲ့ကားပြီး ပြောတာလား၊ အမျိုး သမီး တွေရဲ့ စကားကလဲ ယုံရခက်ခက် တော်ကြာ ဘာသာရေး ခေါင်းဆောင် တွေနဲ့ ဘုရင့် ရွှေနားတော် ပေါက်သွားရင် ဒုက္ခပါပဲ။ သို့လော သို့လောနဲ့ တပည့်တော် ယောက်ျားသားများ စဉ်းစားခန်း ဝင်နေချိန် သုံးရက် မြောက်သော နေ့၌ သခင်ဘုရား ရှင်ပြန်ထမြောက်မယ် ဆိုတဲ့ ကတိစကားကို ရှင်ပေတရုကြီး ကြားယောင်မိပြီး သချိုင်းတော်ထဲကို ကဆုန်ပေါက် ပြေးခဲ့ရလေသည်။ မှန်လိုက်သည့်ဖြစ်ခြင်း ဒီတစ်ခါတော့ တကယ့်ဖြစ်ရပ်မှန်ကို ဒီအမျိုးသမီးတွေ ပြောကြတာပါလားလို့ ပေတရုကြီး ထောက်ခံပြီး သူ့ကိုယ်တိုင် မြင်တွေ့ခဲ့ရသော အရာများကို အခြားသော တပည့်တော်များအား ပြန်လည်ပြော ကြားခဲ့ရပါ သည်။ ယောက်ျား တပည့်တော်များထက် စောစီးစွာပင် သခင် နောက်လိုက် အမျိုး သမီးများမှာ သခင်ယေရှု ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်း သတင်းကောင်းကို စောစီးစွာ ဝေငှပြီးသွားပြီ ဖြစ်သည်။ သခင်ကြောင့် ကျခဲ့ရသော မျက်ရည်များလဲ ခန်း ခြောက် ကုန်ကြပြီး ယူဆောင်လာသော ဆီမွှေး များမှာလည်း သူတို့၏ သတင်း စကားရန်အား လိုက်၍ မမှီတော့ပါ။ ထွန်းညှိ လာခဲ့သော ဆီမီးတိုင် များသည် လဲ နှလုံးသားထဲမှ တောက်လောင်နေသော ဝိညာဉ်တော် မီးတောက် ၏ အောက်တွင် မှေးမှိန်၍ သွားပါတော့သည်။ တစ်ဘိမိဝင် တစ်ဘိမိထွက် ၍

တွေ့သော သူတိုင်းအား သခင်ဘုရား ထမြောက်သည့် အကြောင်း တွတ်ထိုး၍ ပြော၍ဆုံးတော့မည် မဟုတ်ပေ။ မိမိတို့ ပြောနေကျ သူတပါး၏ မကောင်း သတင်း များ အစား သခင်ယေရှု ရှင်ပြန် ထမြောက်ခဲ့သော ကောင်းသတင်း များ ကို ပြောင်းလဲ ပြောဆိုခဲ့ရလေတော့သည်။ ထိုဖြစ်ရပ်မှန်အား မှတ်တိုင် စိုက်ထူခဲ့ကြ သော အမျိုးသမီး တစ်လိုက် ၏ ချစ်စရာကောင်းသော စရိုက်လေး များ ကို စာဖတ်သူနှင့် ကျွန်မ သတိ ထား

ဆင်ခြင်မိမည် ဆိုပါက ကျွန်မတို့ နေ့စဉ်ပြော တတ်ကြသော သူတပါး မကောင်း သတင်းလေးများ အစား သခင်ဘုရား၏ ကောင်းသတင်းလေးများ အသွင်သို့ ကူးပြောင်း သွားနိုင် ကြောင်းကို မြင်ယောင်နိုင်ကြပါစေ။ နေ့စဉ် ပြောနေကျ စကားများသည် သတင်းကောင်းများသာ ဖြစ်စေပြီး ကြားနာ ရသူများ သခင် ဘုရား ကို မြင်တွေ့ လာနိုင်ရန် အတင်းကလေးမှသည် သတင်းကလေး အသွင် သို့ ဦးတည်ကြပါစို့။

အတင်းကလေးနှင့်လည်း သတင်းကောင်းလေး အား ဖြန့်ဝေကြပါစို့ လား လို့ ခွန်အားပေး တိုက်တွန်းရင်း

သခင်၏ အမျိုးသမီးများထံမှ အမျိုးသမီးငယ် -

ရွှားရင့်စိမ်း (ခေတ္တ - ကမ္ဘာမြေ)

ရှင်ပြန်ထမြောက်ရာနေ့ အမှတ်တရ (အခြေပြုကျမ်း - ရှင်လုကာ ၂၄)
၀၀၀

*** နှလုံးသား၌ရှင်သန်စေခဲ့သောမျိုးစေ့ * (ဇွန်ဦးစိမ်း)**

အခန်း(၁)

“စုလေး၊ သောက်လိုက်နော်” “ဟင့်အင်းကွာ မသောက်ချင်ဘူး” ကိုယ်ဝန် အရင်အမာနှင့်ကျွန်မကို မွေးဖွားရ လွယ်ကူစေရန်အတွက် ဆေးရုံမှ ကြက်ဆူဆီ သောက်ရန် ပေးလိုက်သည်။ အနံ့အသက် ကလည်း ဆိုး၊ အရသာ ကလဲ ပျို့အန် ချင်စရာမို့ ကျွန်မ လုံးဝ မသောက်ချင်၊ တစ်သက်လုံးလဲ လုံးဝ



မသောက်ဖူး။ ထို့ကြောင့် ဆေး တိုက်နေသော ကို ကို ငြင်း လိုက်ခြင်း ဖြစ်သည်။

“ကို ကျတော့ မ သောက်ရဖူး၊ သူများကျတော့ ” ဟု ကျွန်မက မျက်စောင်းထိုး၊

နှုတ်ခမ်းဆူပြီး ပြောလိုက်သောအခါ ကိုက တဟားဟားနှင့် အော်ရယ်ပါ တော့သည်။ ပြီးမှ သူ့လက်ထဲတွင် ကိုင်ထားသော ကြက်ဆူဆီကို ကျွန်မ စိတ်ကျေနပ်စေရန် အနည်းငယ် သောက်ပြလိုက်ပါသည်။ “သောက် လိုက်နော် စုလေး၊ ကို မိန်းမက လိမ္မာ ပါတယ်ကွာ၊ ဒီမှာ သားသားလေးလား၊ မီးမီး လေးလား မသိဘူး မာမိရယ် သောက်လိုက်ပါလို့ ပြောနေတယ်၊ ကိုတို့ ရင်သွေးလေးကို ချစ်ရင် သောက် လိုက်နော်” ဟု ကျွန်မ ဝမ်းဗိုက်ပူပူကို လက်နှင့် အသာအယာပွတ်ရင်း ကြင် နာစွာ ပြောလိုက်တော့ ကျွန်မ ရင်ထဲတွင် ပထမ ဦးဆုံး ဖြစ်ပေါ်လာသော မိခင် မေတ္တာဖြင့် ဖြူသလား၊ မဲသလား သေသေ ချာချာ မသိသေးသော ဝမ်းကြာ တိုက်ထဲက ရင်သွေးလေး အတွက် ကြက် ဆူဆီကို ကြိတ်မှိတ်၍ သောက်လိုက်ပါ တော့သည်။

အခန်း(၂)

သမီးလေးကို မွေးဖွားပြီး တစ်ပါတ်ပြည့်သောနေ့တွင် ကျွန်မ ကိုယ်ပူ ၍ ဖျားပါသည်။ ဖျားရသည့် အကြောင်းရင်းမှာ သမီးလေးမှာ ချိုချို ကို နိုင် အောင် မစို့နိုင်သေးသလို ကျွန်မကလဲ သားဦး မွေးထားသော မီးနေသည် ဖြစ် နေ၍ မည်သို့လုပ်ရမှန်း မသိဖြစ်ကာ ကျွန်မ၏ ရင်သားများမှာ တင်းရင်း၍ ယောင်ကိုင် နေပါသည်။ နောက်မှ သမီးလေး၏ အအေးတော်သူ Special nurse က အဝတ်သန့်သန့်ကို ရေပူပူထဲတွင် နှစ်၊ ရေစင်အောင် ညစ်ပြီး ထို အဝတ်ဖြင့် ကျွန်မ၏ ရင်သားများကို ပွတ်ချေ နှိပ်နယ်ပေးပါသည်။ ကျွန်မမှာ နာကျင်လွန်း၍ မျက်ရည် ဖြိုင်ဖြိုင် ကျရသည်အထိ ခံစားခဲ့ရပါသည်။ လက်ရှိနှစ်ကြောင့်လား (သို့) သမီးလေး ချိုချို မနိုင်၍လားမသိ ကျွန်မ ကိုယ်ပူ၍ ဖျားခဲ့ပါ သည်။ သို့သော် ထိုဖျားနာမှု ကြားထဲမှာပင် သမီးလေးကို နို့တိုက် မပျက် ခဲ့ပါ။

အခန်း(၃)

“စုလေးက သမီးလေးကို သိပ်ရင် ဘုရားသီချင်းတွေချည်း ဘဲဆိုပြီး သိပ်တယ်နော်။ ကို သတိထားမိတယ်။ ဘာ့ကြောင့်လဲ။ ကို ကိုလဲ ပြောပြပါအုံး” ဟု တစ်နေ့တွင် ကို က မေးလာပါသည်။ ကျွန်မက ပြုံးပြီး “ဘာမှ မသိတတ် နားမလည်တတ်သေးတဲ့ အချိန်က စပြီး ကျွန်မတို့ရဲ့ သမီးလေးဟာ ဦးကျောက်ထဲ နှလုံးသားထဲမှာ ဘုရားရှင်ကို အရင်ဦးဆုံး သိနိုင်ဖို့ သီချင်းနဲ့ ပြောပြလိုက်တာလေ ကိုရဲ့ ၊ ပြီးတော့ သမီးလေး အိပ်ခါနီး ချိုချို စိုခါနီးတိုင်းလဲ Thank you JESUS. Allilujah. Amen လို့ ကျွန်မက သမီးလေးရဲ့ လက်ကိုဆုပ်ကိုင်ပြီး တိုးတိုးလေး ဘုရားသခင်ကို ချီးမွမ်း ဆုတောင်းပေးနေကျလေ။ ဒါမှ သမီးလေးဟာ ကျေးဇူးတော်ကို ငယ်ငယ်ကတည်းက ချီးမွမ်းတတ်မှာ ပေါ့။ သူ စကား စပြော တတ်လာခဲ့ရင် ကျမ်းချက်လေးတွေ အလွတ်ရအောင်၊ ပဋနာတော် ဆိုတတ် အောင် နည်းနည်းချင်း သင်ပေးမယ်။ ဆန်းဒေးစကူးလဲ ပို့မယ်။ ဘုရားသီချင်း တွေလဲ သင်ပေးမယ်။ ဒါမှ ကြီးလာတဲ့အခါ ဘုရားသခင်ကို ချစ်တဲ့ သမီး၊ ဘုရား အလိုတော် အတိုင်း လိုက်လျှောက် အသက်ရှင်တဲ့သမီး ဖြစ်မှာပေါ့။ သူတ္တံကျမ်း ၂၂၆ မှာ ချူသေ သွားရာ လမ်း၌ နေ့စဉ်သင်ခေရာ၊ ချိုမြေ့ချင် ချူသည့် ခိုသောစခါ၊ ချိုသမီးမှ စသော လိုက်သွားခေရာ၊ ချိုမြေ့ချင် လို့ ပါတယ်လေ ကိုရဲ့” လို့ပြောသောအခါ ကို က သူ့ ဝသီအတိုင်း တဟားဟား အော်ရယ် လိုက်ကာ “ဟား - ကောင်းပါဗျာ၊ ကောင်းပါ။ ကို မိန်းမကတော့ ကျောင်း ဆရာမလို့ မပြောရဘူး။ သွန်သင်တဲ့နေရာမှာတော့ သိပ်တော်တာဘဲ၊ ဒါကြောင့် ကိုက အရမ်း ချစ်ရတာ” ဟုဆိုကာ ကျွန်မ နှုတ်ကပတ် နှုတ်ကပတ် မြည်အောင် နမ်း လိုက်ပါတော့သည်။

အခန်း (၄)

သမီးလေး နိုင်ငံရပ်ခြားတွင် ပညာသွားရောက်သင်ယူပြီး၍ မြန်မာ နိုင်ငံသို့ ခေတ္တခန အလည်ပြန်လာစဉ်က ဖြစ်သည်။ ကျွန်မတို့ မိသားစုနှင့် တဖန်ခွဲခွာ၍ လုပ်ငန်းခွင် စတင် ဝင်ရောက်ရတော့မည့် ဖြစ်သောကြောင့် သမီးလေးမျက်နှာ ငိုမဲ့မဲ့ ဖြစ်နေသည်ကို ကျွန်မ အားပေး ခဲ့ရဖူး ပါသည်။ “သမီးလေးနဲ့ မာမိတို့ မခွဲချင်ပေမဲ့ ခွဲရအုံးမှာဘဲ သမီး အရာရာ တိုင်းဟာ ဘုရားသခင် အလိုတော်အတိုင်းဘဲ၊ သမီးလေးတို့ မာမိတို့အတွက် ဘုရားသခင်ဟာ အားလုံးကို အကောင်းဆုံးပြင်ဆင် စီစဉ်ထားပြီးသား။

သမီးလေး ဘာမှ အားငယ်စရာ၊ ဝမ်းနည်းစရာ မလိုဘူး။ ၆ ၄-၇ မှာ ပါတဲ့ အတိုင်း သခင်ဘုရား၌ စေတနာဖြင့် ဝမ်းမြောက်ခြင်း ရှိကြသေး။။ ငမန့် ငါ့ဆိုသည့် ငား ဝမ်းမြောက်ကြသေး။။ သခင်ဘုရားသည် ဝေးဝေး၌ ရှိသော်လည်း စေတနာဖြင့် ချီးမွမ်းခြင်း၊ မရှိဘဲ စေတနာဖြင့် ကျေးဇူးတော် ချီးမွမ်းခြင်းနှင့် တကွ သင်တို့ စေတနာ ဝန်လိုသော စေတနာဖြင့် ဘုရားသခင် စား ကြားလျှောက် ကြသေး။။ ချိုမြေ့ချင် စေတနာဖြင့် ကြည့် မရှိနိုင်သော ဘုရားသခင်၏ ငြိမ်သက်ခြင်းသည် သေချာ ရေစိ စားခြင်း သင်တို့၏ စိတ်နှလုံးကို စောင့်မိမိစေသည် တဲ့။ သမီး ဘုရားသခင်နဲ့ အမြဲ မိတ်သဟာယဖွဲ့ဖို့ လိုလိမ့်မယ်။ အဲဒီအချိန်မှာ မာမိလဲ ဘုရားသခင်နဲ့ မိတ်သဟာယ ဖွဲ့နေတဲ့ အချိန်ဖြစ်လို့ တို့ သားအမိ နှစ်ယောက်စလုံး ဘုရား သခင်ရဲ့ ခြေတော်ရင်းမှာ စိတ်နှလုံးသားချင်း နီးစပ် နေကြမယ်လေ။ တို့ နှစ် ယောက် အတူတူ ရှိနေတယ်လို့ ခံစားကြမယ်လေ။ တကယ်တော့ မာမိတို့ သမီးကို ချစ်တာထက် ဘုရားသခင်က သမီးကို ပိုချစ်ပါတယ်။ ဘုရားသခင်က မာမိတို့ထက် သမီးကို ပိုပြီး စောင့်ရှောက် ပေးနေပါတယ်။

တဆက်တည်း မာမိ မှာချင်တာကတော့ တစ်နေ့နေ့မှာ သမီး ဘဝ ကြင် ဖော်ရွေးတော့မယ်ဆိုရင် ထမ်းပိုးညီတဲ့ ယုံကြည်သူ အချင်းချင်းဘဲ ရွေးထမ်း ရမယ်နော် ဘုရားရှင်ကို သိတဲ့သူ၊ ဘုရား ရှင်ကို ချစ်တဲ့သူ၊ ယုံကြည်သူ ဖြစ်ရမယ် နော် နောက်ပြီး ဘုရားရှင် အလိုတော် အတိုင်း ဖြစ်ဖို့လဲ အမြဲ ဆု တောင်းရ မယ်။ ဆင်းရဲတာတို့၊ ချမ်းသာ တာတို့၊ ပညာတတ်တာတို့ မတတ်တာ တို့ ဂုဏ်ရှိ တာတို့ မရှိတာတို့ကို ထည့် တွက် စရာ မလိုဘူး။ ဒါတွေဟာ ဘုရားရှင် ပေးမှ ရနိုင်တဲ့အရာတွေပါ။

ဒါကြောင့် ဘုရား သခင်ကို အမှန်တကယ် ချစ်တဲ့သူ၊ သမီးကို နှစ်နှစ် ကာကာ ချစ်တဲ့သူ၊ ဘုရား သခင် အလို ကျ ဖြစ်တဲ့သူကို မှန်မှန် ကန်ကန် ရွေး ချယ်ပါနော် သမီး” ဟု ရှည်လျားစွာ ပြောပြသွန်သင်သောအခါ “စိတ်ချပါ မာမိ ဘုရားသခင် အလိုတော်နဲ့ အညီ မာမိ သဘောတူတဲ့ သူကိုသာ သမီးရဲ့

ဘဝကြင်ဖော် အဖြစ် ရွေးမှာပါ သမီးရွေးပြီးသား ဖြစ်နေ ရင်တောင် မာမိ သဘောမတူရင် သမီး ချက်ခြင်း နောက်ဆုတ်လိုက်ပါမယ်” ဟု သမီးလေးက ပြန်ပြောသောအခါ ကျွန်မ သမီးလေးကို အအိပ်ပျက်ခံ၊ အစားပျက်ခံ၊ အနစ်နာခံ၊ ဒုက္ခများ ခံကာ ပြုစုပျိုးထောင်ပေးခဲ့သည့် အရာများမှာ အလဟဿ မဖြစ်ဘဲ ဘုရားရှင်ကို သိ သော ဘုရားရှင်ကို ချစ်သော စိတ်ဓါတ် မျိုးစေ့ကို သမီးလေး၏ နှလုံးသားထဲတွင် အမှန်တကယ် ရှင်သန်နိုင်စေခဲ့ပြီပို့ ကျွန်မ ဝမ်းသာ အားရ ကြည်နူး၍ ပီတိ ဖြစ်မိ ပါတော့သည်။ ဟာလေလုယာ - အာမင် ။ ။

ဇနနပုဂံဒိဒိ:

၀၀၀

အကောဇ်ဆုံးရတ်သမီး (ရစ်ဆန်း)

တစ်ခါတုန်းက ကလေးငယ်တစ်ဦးဟာ မိခင်ဝမ်းက ကျွတ်လု ဆဲဆဲ အချိန်မှာ ဘုရားသခင်ကို လှမ်းမေးလိုက် ပါတယ်။

“အရှင်ဟာ ကျွန်တော်မျိုးကို မကြာခင်မှာ ကမ္ဘာမြေပြင်ကို စေလွှတ် တော့မှာမို့ မေးခွန်းတစ်ချို့ မေးခွင့်ပြုပါ ခင်ဗျာ။ သေးငယ် နုနယ်တဲ့ ကျွန်တော် မျိုးဟာ ကမ္ဘာမြေကြီးပေါ်မှာ တစ် ယောက် တည်း ဘယ်လို ရှင်သန် နေ ထိုင် နိုင်မှာလဲ”

ဘုရားသခင်က “နတ်သမီး များ စွာထဲက သင့်အတွက် အသင့် တော်ဆုံး နတ်သမီး တစ်ပါးကို ငါရွေးချယ်ထားတယ်။ သင့်ရဲ့ နတ်သမီး က သင့်ကိုပြုစုဖို့ မြေပြင် ပေါ်က စောင့်နေပါလိမ့်မယ်”

